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                   § 22   Mötets öppnande 
 
                   § 23   Dagordning 
    
                   § 24  Val av sekreterare 
 

§ 25   Val av justeringsperson 
 
§ 26   Föregående protokoll 
 
§ 27   Uppföljning av frågor: 
 

a.  Marinens bryggor  TF 
                             b.  Policy – privata bryggor på kommunal mark    

       c.  Policy – vinteruppläggning av båtar på kommunal mark   
                            d.  Nya avtal mellan båtklubbarna och tekniska förvaltningen    
                                                avseende vinteruppläggning.   
                            e.  Sommarliggare Lorentsberg, avgifter   
                            f.  Inventering av behov och tillgång på båtplatser hos klubbarna. 
                            g.  Resultat städdag i skärgården 
                            h.  Resultat Sail Karlskrona 
                            i.  Tillstånd uppröjning av buskage och vägunderhåll Lyckeby            
                                               Båtsällskap  

      j.  Tyska Bryggaregårdens båtklubb, avtal mm 
                            k.  Sjömackar i Blekinge 
                                                 l.  Toaletter i Skärgården  

      m. Utveckling av skärgården och båtturismen 
                 
    

§  28   Nya frågeställningar: 
  

a. Vad som händer med Kungsholmen om militären lämnar denna  
anläggning. Den skulle kunna bli en unik tillgång bland annat för 
båtlivet. 

            b.  Diskutera nya möjligheter till vinteruppläggning i klubbregi ex   
                 Rosenholmsvarvet. 

c.  Toaletter och sophantering på öar är ett problem vi tagit upp      
     tidigare. Nu har Djupvik på Aspö aktualiserats som ett tydligt    
     problem.         
d. Länsstyrelsen avser att bilda naturreservat på Rollsö och Ivö som    

                 militären lämnat.  
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§  29   Övrigt 
 
§  30  Nästa möte 
 
§  31  Mötets avslutande 
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Plats och tid Oskarsvärn 
  onsdagen den 16 september 2009 kl. 18.00 – 21.10 
   
     

   
Närvarande Ordförande Lars-Göran Forss (M) Tekniska nämnden 
  V ordförande Claes-Urban Persson (S) Tekniska nämnden  
   Lars Larsson Tallebryggans Båtklubb  
   Göran Janrell Aspö Båtklubb  
    
   
Tjänstemän Länsstyrelsen    Lars-Göran Olsén, § 28 d. 
  Gatu/hamn/ 
  parkchef Karl-Johan Svärd 
  Enhetschef Christer Hoff 
  Arbetsledare Morgan Mattsson     
  Sekreterare Mariette Karlsson  
  
         
Utses att justera  Göran Janrell  
     
  
Justeringens plats och tid                          Tekniska förvaltningen enligt överenskommelse 
 
 
 
Underskrifter 
 
  
  
Sekreterare …………………………………….. §§ 22-31 
 Mariette Karlsson 
 
  
Ordförande ………………………………….           

 Lars-Göran Forss          
 
         

Justerare …………………………………… 
  Göran Janrell 
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                              § 22 

Mötets öppnande 
Ordförande Lars-Göran Forss (m) öppnar dagens möte. 
 
§ 23 
Dagordning 
Utsänd dagordning godkänns. 
 
§ 24 
Val av sekreterare 
Till sekreterare utses Mariette Karlsson. 
 
§ 25 
Val av justeringsperson 
Göran Janrell utses att justera dagens protokoll 
 
§ 26 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll är godkänt och justerat. 
 
 
§ 27 
Uppföljning frågor  
 
a. Marinens bryggor 

Inget nytt har tillkommit i ärendet. 
 
b. Policy – privata bryggor på kommunal mark 

Nya riktlinjer för privata bryggor antogs av tekniska nämnden den 24 juni 
2009, § 83 och gäller från och med den 1 januari 2010.  
Riktlinjerna ska läggas ut på Karlskrona kommuns hemsida. 
Gata/Park/Hamnchef Karl-Johan Svärd mailar över riktlinjerna till Lars 
Larsson. 
Ordföranden redovisar insändare i Blekinge Läns Tidning den 16 juli 2009 
”Privata” bryggor ska avgiftsbeläggas 2010. Insändarna anser beslutet bör 
hävas omgående. 
Claes-Urban Persson (S) meddelar att han fått synpunkter från boende på 
Hasslö. Boende på Aspö är positiva till riktlinjerna enligt Göran Janrell. 
 
c. Policy – vinteruppläggning av båtar på kommunal mark 

Problem med att båtar läggs upp på parkmark, bland annat på Saltö, i 
Lyckeby och i Nättraby. 
Kan kommunen eller någon båtklubb erbjuda uppläggningsplatser? 
Ta fram strategi inför nästa vintersäsong. Ansvariga hamnenheten. 
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d. Nya avtal mellan båtklubbarna och tekniska förvaltningen avseende 

vinteruppläggning 

Arbetet med att ta fram nya avtal, som ska gälla från och med den 1 januari 
2010, pågår. Förvaltningen meddelar båtklubbarna snarast då förslag på 
avtalstext är klart med hänsyn till taxor mm. 
 
e. Sommarliggare Lorentsberg, avgifter 

Beslut tas i samband med taxor 2010. 
 

f. Inventering av behov och tillgång på båtplatser hos klubbarna 

Den som hyr en båtplats får inte hyra ut i andra hand, detta ska ske via 
båtklubben. Information skickas ut med fakturan till respektive båtägare. 
I övrigt påminner enhetschef Christer Hoff Båtsam om inventeringen. 
 
g. Resultat städdag i skärgården 

Den 23 maj 2009. 
Konstateras att det inte var lika många klubbar engagerade som 2008. 
Kanske för att städdagen inföll i samband med en klämdag? 
Båtrådet beslutar att städdagen ska drivas vidare 2010. 
 
h. Resultat Sail Karlskrona 

Karlskrona Segelsällskap och Tallebryggans Båtklubb var engagerade i 
samband med Sailet. Samarbetet med funktionärerna var bra. 
Enligt arbetsledare Morgan Mattsson var tillgång till toaletter, färskvatten 
etc bra. 
Idéer inför år 2010? Kontakta projektchef Michael Fransson. 
 
i. Tillstånd uppröjning av buskage och vägunderhåll Lyckeby Båtsällskap 

Enhetschef Christer Hoff kontaktar Lars-Erik Blomqvist. Tekniska 
förvaltningen röjer buskage under kommande vinter. Enligt tekniska 
förvaltningen är vägen och spotlight klara. Resurser saknas till vassröjning. 
 
j. Tyska Bryggaregårdens båtklubb, avtal m m 

Enhetschef Christer Hoff har träffat Håkan Rydell, representant för Tyska 
Bryggaregårdens båtklubb. Tekniska förvaltningen kommer inte att lägga ut 
någon flytbrygga inom närmaste tiden. El-anläggningen har övertagits av 
tekniska förvaltningen och betalas enligt taxa/1 år i taget. 
Claes-Urban Persson (S) ställer fråga angående vågbrytare vid Preem. 
Enhetschef Christer Hoff besvarar frågan. 
 
k. Sjömackar i Blekinge 

Ordföranden har i egenskap av sekreterare i Riksföreningen Gästhamnar 
Sverige tagit fram uppgifter om sjömackar i Blekinge och östra Skåne. 
Uppgifterna delas ut vid dagens sammanträde och har skickats ut till alla 
gästhamnar som har en mailadress. 
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l. Toaletter i skärgården 

Riksföreningen Gästhamnar Sverige  har av Transportstyrelsen fått i uppdrag 
att kartlägga båtlivets faciliteter för hantering av toalettavfall. 
Kartläggningen avser hela Sveriges kustområden mot Bottenviken, Botten- 
havet, Östersjön, Västerhavet inklusive skärgårdsområden samt dom stora 
insjöarna Vänern, Vättern, Mälaren, Hjälmaren och Göta Kanal. 
Kartläggningen, daterad den 24 juni 2009, delas ut vid dagens sammanträde. 
 
m. Utveckling av skärgården och båtturismen 

Strategi/Visioner/Utveckling? Ordföranden träffar Tommy Gustavsson, 
Region Blekinge för diskussion och vidarebefordran till Arenabolaget. 
 
 
§ 28 
Nya frågeställningar 
a. Vad som händer med Kungsholmen om militären lämnar denna 

anläggning. Denna skulle kunna bli en unik tillgång bland annat för 

båtlivet. 

Tekniska förvaltningen känner inte till att ärendet är aktuellt för närvarande. 
Båtrådet anser att Kungsholmen är en attraktion och att ärendet måste 
bevakas. Tekniska förvaltningen uppmanas att väcka frågan. 
 
b. Diskutera nya möjligheter till vinteruppläggning i klubbregi till exempel 

Rosenholmsvarvet. 

Är Kruthusen Företagsfastigheter AB intresserade. Ordföranden kontaktar 
VD Bengt Lingman. 
 
c. Toaletter och sophantering på öarna 

Djupvik på Aspö. 
Problem med många båtar, ibland 15-20 stycken, och att bland annat toalett 
saknas. Tekniska förvaltningen utreder. 
 
d. Länsstyrelsen avser att bilda naturreservat på Rollsö och Ivö som    

      militären lämnat.  

Lars-Göran Olsén, länsstyrelsen, arbetar med bildande av naturreservat,  
är inbjuden till dagens sammanträde och visar förslag till skötselplan för 
Rollsö.. 
- Bryggan, som ägs av Naturvårdsverket, kräver akut underhåll. 
- Kan båtklubbarna slå gräs etc? Exempelvis en arbetsdag/säsong? 

Länsstyrelsen leder organisationen. 
- Flytbryggor skulle kunna bli en samlingspunkt för båtklubbarna? 
Lars-Göran tar med frågorna till länsstyrelsen. 
 
 
 
 



 2009-09-16 7 
 

Båtrådet  Sammanträdesprotokoll 

 

 

   Sign 

 

    Sign 
 

    Sign  
 

 

 Sammanträdesdatum Blad 

 
Skötselplanen kommer att skickas ut på remiss från länsstyrelsen. 
Remisstid tre månader. 
 
Ivö tillhör Ronneby kommun 

 
                                      

§ 29 
Övrigt 
 
a. Fråga om att införa säsongkort i kommunens egna gästhamnar, se 
§ 19 den 22 april 2009 pkt a.  
Var kommer idéen ifrån? Gata/Hamn/Parkchef  Karl-Johans Svärd ställer 
frågan. 
 

   b.  Gata/Hamn/Parkchef Karl-Johan Svärd informerar om den befintliga    
   träspontens status och åtgärdsförslag avseende Nättrabyån. 

 
 
§ 30 
Nästa möte 
Datum för nästa sammanträde beslutades inte vid dagens sammanträde. 
 
§ 31 
Mötets avslutande 
Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 
kl. 21.10. 
 
_____ 
 


